
PROTOKOL NTXXXV/2010

obrad XXXV sesji Rady Miejskiej Ostrzeszfw
odbytej w dniu 11 lutego 20l0roku

Ustawowy stan Rady Miejskiej 21, obecnych na sesji 20 radnych (95,2%).

Nieobecni usprawiedliwieni:
1. Jerry Szulczynski

W ob'radach uczestnrczyh, zaprosznni goScie wedtug zal4cmnych list obecno6ci.

Porzqlek obrad
l. Otwarcie i stwierdzenie prawomocno6ci obrad
2. Przedstawienie porza$ku obrad XXXV sesji Rady Miejskiej
3. Wyb6r sekretarza obrrad )C(XV sesji Rady Miejskiej
4. PrzyEcie protokolu z obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej
5. Informacja Przewodniczqpego Rady Miejskiej o dzialaniach podejmowanych w okresie

migdzy sesjami
6. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadafi w poprzednim okresie, m,iaszcza

z wykonania uchwal Rady Miejskiej
7. Interpelacje i zapytania radnych
8. Zapytania i wnioski przewodniczqpych dzielnic i softysow
9. Sprawozdanie z dzialalnoSci Komisji Rewizyjnej 2a2009 rok

10. Podjgcie uchwal w sprawie:
a) zatwierdzenia plan6w pracy statych Komisji Rady Miejskiej Ostrzesz6w na 2010 rok
b) zaci4gnigcie dlugoterminowego kredytu bankowego oraz zabowiq?a.nia wekslowego

(w230/2010)
c) zamiany grunt6w pomigdzy Miastem i Gmin4 Ostrzesz6w a wsp6hryla&:icielami

nieruchomo6ci objgtymi Kw nr 6002, 6003 (nr 22412010)
d) daeriawy dzialek ewidencyjnych t 283411 i 2834/2 (nr 225/2010)
e) przajgcia darowimy dokonywanej przez Monikp Chowafsk4 na rzecz Masa i Gminy

Ostrzesz6w (nr 231 /2010)
0 ustalenia nazwy ulicy we wsi Ostrzesz6w - Pustkowie (nr 227 /2010)
g) nadania rondu nazwy Ofiar Zbrodni Katynskiej (nr 22312010)
h) budowy budynku socjalno-terapeutycrego prry ul. Pocnowej w Ostrzeszowie

(w228/2010\
i) zatwierdzenia Plan6w Odnowy MiejscowoSci Bledzian6w, Korpysy, Szklarka

Myflniewska, Szklarka Prrygo dncka rnlata2Ol0 - 2017 (nr 23212010)
I I . Odpowiedzi na interpelacje i zapfiann
12. Sprawy r62ne i informacje
13. Zakofrczene

Do o-ktu l-so Otwarcie i stwierdzenie orawomocno5ci obrad
Radny Edward Skrrypek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej otworzyl
obrady )OO(V sesji Rady Miejskiej i stwierdzil, 2e sesja jest prawomoc(a
do obradowania i podejmowania uchwal.

Rada Miejska minut4 ciszy uczcila pamigf z:inar.lego w dniu 21 stycznia
2010 roku Franciszka Kobusirskiego uhonorowanego Medalem ,la Zaslugi
dla Miasta i Gminv Ostrzeszow".
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Przewodniczqcy Rady Miejskiej przedstawil Radzie i wszystkim zeb'ranym
Artura Drzyzgq nowego Komendanta Strazy Miejskiej w Ostrzeszowie.
Artw Drzyzga ztprezentowal sig Radzie Miejskiej prosz4c migdry innymi
o wsp6lprac9.

Do p-ktu 2-so Przedstawienie oorurdku obrad XXXV sesii Radv Mieiskiei
Przcwodntcz4cy Rady Miejskiej przedstawil porz4dek obrad, kt6ry radni
otr4mah z zaproszeniem na dzisiejsze ob,rady.
Stanislaw Wabnic - Burmistrz wni6sl o prryjgcie do porzqdku obrad
w punkcie l0 podpunkcie i) projektu uchwaly w sprawie zatwierdzenia
Plan6w Odnowy MiejscowoSci Bledzian6w, Korpysy, Szklarka
My5lniewsk4 Szklarka Przygo dzicka m lata 20lO - 2017 (nr 232/2010) .

Rada Miejska jednoglo6nie ( I 8 gtos6w ,,2a") wprowadzila do porzqdku
ob'rad zaproponowany projekt uchwaly..

Do p-ktu 3-go Wvb6r sekr€tarza obrad XXXV sesii Radv Mieiskiei
Zgodnre z wcze$niejsrymi ustaleniami Przewodniczlty Rady zglosil
aby sekretarzem obrad dzisiejszej sesji zostal radny Slawomir Odrobiriski.
Radny Slawomir Odrobinski wyrazil zgodg na kandydowanie.
Rada Miejska jednoglo6nie (18 glosow ,7a'') wybrala radnego Slawomira
Odrobirskiego sekretarzem obrad X)Oil sesji Rady Miejskiej.

Do o-lilu 4-eo Pzviecie pmtokolu z obrad XXXIII s6ii Radv Mieiskiei
Radny Antoni Obsadny - sekretarz obrad )OOilI sesji Rady Miejskiej
przedstawil wniosek w sprawie przyjgcia protok6l z poprzedniej sesji
bez odczytania.
Wniosek stanowi zat|Fntk do protokolu.
Ponadto protok6l byl wylozony do wgl4du radnych w pokoju nr 25
Urzpdu Miasta i Gminy o czfm radni zostali zawiadornieni w zaproszeniu
na obrady dzisiejszej sesji.
Rada Miejska jednogloSnie ( I 8 glosow ,pa") przylpla 4bsmny wniosek.

Na obrady sesji przybyh radna Mirosbwa Modrrynska.

Do n-l u 5-so Inx formacia Przewodniczrceso Radv Mieiskiei o dzialaniach
oodeimowanvch w okresie miedzv sesiami
Powyzsz4 informacjg dozyl Radny Edward Skrzypek - Pnewodniczryy
Rady Miejskiej.
Informacja stanowr zalaczrltk do protokolu.

Do o-l*u 6-so Snnwozdanie Burmistrza z r€alizacii zrda6 w oonrzednim okresie.
zwlaszcza z wvkonania uchwal Radv Mieiskiei
Stanislaw Wabnic - Burmistrz ztrozyl powyhsze sprawozdanie.
Sprawozdanie stanowi zal4c2f1 do protokolu.

Do o-ldu 7-go Interpelacie i zrovtania radnvch
Radny Adam Zawada w nawiq.zaniu do interpelacji zloZonej w dniu 2l maja
2009 roku w sprawie rcryoczgou dzi,alafi dotyczqpych ewentualnej budowy
obwodnicy Ostrzeszowa (droga nr zl49) sklada na rgce Przewodniczqpego
Rady Miejskiej projekt wystqpienia z uzasadnieniem do Mmszalka Woje-
w6dawa Wielkopolskiego. Wnosi o podjgcie dalszych staraf w celu
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osi4gnigcia porozumienia samorz4du Miasta i Gminy Ostrzesz6w z samo-
rzqdem Powiatu Ostrzeszowskiego w w/w sprawie (projekt wystqpienia
wraz z dokumentaojqneryloryczn4dostqpne do wgl4du w Biurze Rady
Miejskiej.
Zwr6cil uwagE na lekcewa2qpy stosunek radnych sejmiku wojew6dztwa
do matych jednostek samorzqdowyc[ takich jak Ostrzeszbw, leiryycb
na obrzeiach Wielkopolski. Dobrze obrazuje to opublikowany wieloletni
plan inwestycyjny Sejmiku Wojew6dawa Wielkopolskiego n le;ta20l0 -
- 2012, w kl6rym kolejny raz Miasta i Gmina Ostrzesz6w s4 pominigte.
Wnosi, aby podj 46 dzialana nrcryIorycnrc znierzajqce do zabezpreczenia
interesu tul. jednostek samorz4dowych w wieloletnich planach inwesty-
cyjnych.
poruszyl kwestiE koniecmo$ci przebudowy drogi wojew6dzkiej nr ul44

(odcinek ok. 25 km) przebiegaj4cej przez tzy gminy: Ostrzesz6w,
P rzy godzice, Odolan6w, kt6rych wsp6lne dziilanie (przygotowanie
dokumentacji przedstawiajqcej stan drogi) powinno prrynie5d planowane
zrniany. Kolejny raz podkreSh ze podobna sytuacja nie miahby miejsca
w pobliZu Poznania, dlatego niezbqine wydaje sre wytypowanie w wybo-
rach do Sejmiku Wojew6dzkiego wsp6lnego kandydata wszyskich partii
jako przedstawiciela Masta i Gminy Ostrzesz6w.
Radna Miroslawa Modrzynska popiera wniosek radnego Adama Zawady
w kwestii potrzeby przebudowy dro gi nr 444 . Zostala zobhgowun przez
miesd<aric6w nowego osiedla ,,Dziail<i" w miejscowofci Szklarka Przyg.
o zwr6cenie uwagi na frtalny stan tej drogi (brak pobocza, w4ska nawierz-
chnia duze drzewa zaslaniajqce widoczno5d, potrzeba zarnontowania
oSwietlenia), cn stwalrza szczeg6lne niebezpieczefstwo dla poruszajqgych
siQ tam osob, a nvhsznza dzieci. Prosi o przeprowadzenie wizji lokalnej
i podjpcie stosownych d'iahi.
Radny Andrzej Manikowski zapytuje czy radni powirmi ofizymryale
PIT R dotyczqpy dochod6w niepodlegajqcych opodatkowaniu.
Radny Henryk Mackani6 zwr6cil uwagg na problem oSwietlenia przy
drodze nr I 1 (w kierunku 'l'aborka), kt6rego czasonrierz jest nieprawidlowo
ustawiony i Swiatlo pali siE bez potrzeby, niekiedy o godz. 8 - 9 rano.
Je6li za dw oSwietlenie odpowiedzialna jest sp6[<a to co czyni, aby takie
awarie usuwac i racjonalnie bez dodatkowych koszt6w gospodarowac
energi4 elektryczn4.
Radny Ryszard Szymanski w zwiq.zku zalegajqpym Sniegiem przed Urzgdem
Miasta i Gminy na ul. Zamkowej i zasypanym z obu stron przej3cia dla
pieszych w kierunku apteki, zapytuje w imieniu mieszkaric6w cry w takiej
sltuacji przej5cie w miejscu niedozwolonym (poprzednie przejScie dla
pieszych) ale od5nie2onym i umozliwiajqcym ruch piesry bqdzie skutkowalo
ukaraniem mandatern

Do o-ktu 8-so Zaovtanie i wnioski nruewodniczecvch dzielnic i soltys6w
Jan Szkopek - Przewo dniczpy DAelncy nr 2 zglaszabak kornekwencji
w egzekwowaniu odSniezania prywatnych posesji (np. prz)' ul. Piastowskiej
i Zamkowej). Sprzeciw wh{cicieli innych posesji, kt6rzy dbajq o stan
chodnik6w do nich przylegaj4cycb powoduje potrzebq kontroli wywi4zyrrania
siq z obowi4,zku uprz4tania Sniegu i lodu.

Na obrady sesji prrybyl radny Marek Czwordon.
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Do o-ktu 9-so Snrawozdanie z dzialalnofci Komisii Rewizyinei za 2009 rok
Radny Henryk Kajser - Przewodniczqpy Komisji Rewizyjnej przedsta-
wil powyzsze sprawozdanie.
Sprawozdanie slans\d zql4lzfk do protokolu.

Do o-ktu 10-po Podiecie uchwal w sprawie:
a) zatwierdzenia olan6w oracv stalvch Komisii Radv Mieiskiei

Ostrzesz6w na 2010 rok
Radny Edward Skrzypek - Przewodniczqcy Rady Miejskiej przedstawil
projekt uchwaly wraz z zal1cnikami.
Rada Miejska jednoglo6nie (20 glosf,vr ,Zrt') podjgla uchwalE.
Uchwala Nr XXXV 1251/2010 stanowi zal4cznik do protokolu.

b) zaciaqniecie dlugoterminoweso kredvtu bankoweso
oraz zobowiazania weksloweeo (nr 230/2010)
Pawel U5cinowicz - II Zastgpca Burmistrza przedstawil powyZszf
projekt uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozftywnie zaopiniowaly projekt
uchwaly pod obrady sesji.

Rada Miejska jednoglo6nie (20 glosow ,,za') podjgla uchwalq.
Uchwala Nr XXXV 1252/2010 stanowi zalqpmik do protokofu.

Mariusz Witek - Zastgpca Burmistrza przedstawil nastgpujqce projekty
uchwal w sprawie:

c) zamianv erunt6w pomiedzv Miastem i Gmina Ostrz6z6w
a wso6hrylafcicielami nieruchomoici obietvmi Kw nr 6002.6003
(nr224l20l0l
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt
uchwaly pod obrady sesji.
Rada Miejska jednoglo6nie (20 glosow ,ZA") Wdiela uchwalq.
Uchwala Nr )OO(V/2 53/2010 stanowi zalqpmik do protokolu.

d) dzieriawv dzialek ewidencvinvch nr 2f34ll i 2834/2 (nr 22512010)
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt
uchwaly pod obrady sesji.
Rada Miejska jednoglo5nie (20 glosow,pa") podjgla uchwalq.
Uchwala Nr XXXV 1254/2010 stanowi zalqczrik do protokolu.

e) nrzviecia darowiznv dokonvwanei onez Monike Chowariska
na rzecz Miasta i Gminv Ostrzesz6w (nr 23112010)
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywile z opiniowaly projekt
uchwaly pod ob'rady sesji.
Radny Andrzej Manikowski zapytuj e czy nte mleialoby r6wnie2
od razu nada6 nazwp ulicy, kt6ra Qdzie na gruntach przejqtych
od Moniki Chowanskiej w Olszynie.
ZastEpca Burmistrzz potwierdn\ 2e ulica nie bEdzie miala mzwy.

. Zostanie przJgotowany projekt uchwaly w sprawie nazwania tej ulicy.
Rada Miejska jednoglo3nie (20 glosow,pa") podjgla uchwalq.
Uchwala Nr XXXV/2 55/2010 stanowi zal4cmik do protokolu.
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Pawel Ufcinowic z - ll Za$gpcaBurmistrza przedstawil nastppujqpe

projekty uchwal w sprawie:
f) ustalenia nazwv ulicv we wsi Ostrzesziw - Pustkowie (nr 22712010)

Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywrie zaopiniowaly projell
uchwaly pod obrady sesji.

Rada Miejska jednoglo6nie (20 glosow,,za') podjEla uchwalg.
Uchwah Nr )OO(V 125612010 stanowi zlqpznik do protokolu.

g) nadania rondu nazwv Oliar Zbrodni Katvrf,skiei (nr 22312010)

Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnb zzopiniowaly projekt
uchwaly pod ob'rady sesji.

Rada Miejska jednoglo3nie (20 etos/6w ,vd') podjqta uchwalg.
Uchwala Nr )OO(V 1257 /2010 stanowi zalqcznik do protokolu.

h) budowv budynku socialno-teraoeutvcznego orzv ul. Pocztowei
w Ostrzeszowie nr 23212010)
Stale Komisje Rady Miejskiej porytyvnre zaopiniowaly projekt
uchwaly pod obrady sesji.

Rada Miejska jednoglo5nie (20 glos6w ,za") podjqh uchwalE.

Uchwala Nr )O(XV /258/2010 stanowi zalqgznik do protokofu.

i) zatwierdzenia Plan6w Odnowv Mieiscowo5ci Bledzian6w. Kornvsv.
Szklarke Mv5lniewska. Szklerka Przveodzicka nr llta 2010 - 2017
(nr23212020\
51d1s Ksmisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt
uchwaly pod obrady sesji.

Rada Miejska jednoglo6nie (20 glos6w ,,za') podjQla uchwale.
Uchwala Nr XXXV/2 59/2010 stanowi zalqpznik do protokolu.

Przewodniczqpy Rady Miejskiej oglosil 3O-minutowqprzerwQ
w obradach sesji (godz. I 14 - l2w).

Na obrady nie wr6cili radni: Andrzej Cudniewicz i Jan G6ra.

Do o-ktu ll-eo Odoowiedzi na interpelacie i zaovtania
Stanishw Wabnic odpowiadajqp na interpelacje i zapytania radnych
wyja5nil:
- popieram wyst4pienie radnego Adarn Zawady dotyczq:e budowy

obwodnicy miasta - mleiry wzyni starania umieszczenia budowy
obwodnicy w wieloletnim planie inwestycyjnyrn sejmiku wojew6dztwa
wielkopolskiego.

- w sprawie o5wietlenia drogi 1v !,!,!, v1s wsi Szklarka Przyg. zrobimy
rozeznanie w terenie.

- wystqpimy z wnioskiem o zmianq czujnika oSwietlenia ulicznego w Taborkq
- nie wsryscy whfciciele posesji dbajq o od5niezanie chodnika. Pocrynimy

starania przypomnienia zainteresowanym o od6nie2zniu.
J6zef Bukiewicz - Skaxbnik wyja5nil, 2e zoierttje sn, czy na,le4
radnym wystawiac PIT & o ile tak. to wszyscy radni otrzymaja PIT R
2a2009 rok.



-o-

Mariusz Witek - Zastgpca Burmistrza podkre6lil, ie jest bardzo
duZo uwag i wniosk6w dotyczqpych tegorocnq zlnry i od(rueizemio".

Wykorrystali6my juZ Srodki przeznaczone w bud2ecie na ,,akcj7 zima|' .

Radny Adam Zawada wnosi o odkopanie i odczyszczene kratek
Sciekowych na ulicach w miedcie.

Na obrady sesji wr6cil radny Andrzej Cudniewicz.

Do p-ktu 12-go Sora$y r62ne i informacie
Marian Grzegorek - Dyrektor Zakladu Obslugi Plac6wek Odwiatowych
przedstawil Sprawozdanie z wysokoSci Srednich wynagrodzeri nauczycieli
na poszczeg6lnych stopniach awansu zawodowego w szkolach prowadzonych
przez jednostkE samorz4du terytorialnego.
Sprawozdanie stanowi zaftcznik do protokolu.
Radny Edward Skrzlpek - Przewodniczqcy Rady Miejskiej przypomnial,
ze z dniem 3 0 kwietnia uplywa termin sk,ladania przsz ra&ych o6wiadczef
majqtkowych za 2009 rok.
Poinformowal, ie kolejna sesja Rady Miejskiej odbEdzie sig w dniu
18 marca 2010 roku.
Zaprosil wszystkich do obejrzenia kr6tkich filrn6w z pnebiegw:
- XXXN uroczystej sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 16 stycznia
2010 roku inaugurujqpej odchody 750Jecia Miasta Ostrzeszowa,

- zawod6w narciarskich o puchar 750Jecia Miasta Ostrzeszowa odbytych
w dniu 7 luteso 201 0 roku.

Do n-ktu 13-qo Zakoiczenie
Przewodniczqpy Rady Miejskiej kr6tko podsurnowal przebieg obrad sesji,
podzigkowal wszystkim za udzial w obradach i zamkn4l obrady )OO(V
sesji Rady Miejskiej.

Rada podjEla 9 uchwal
Rada rozpocz4la obrady o godzinie lP, a zakofrczyla o godznie 125.

Sekretarz
obrad XXXV sesji Rady Miejskiej

mgr in2. Slawomir Odrobiiski

Protokolowala:


